
Zápis

ze zasedání Osadního výboru Hýlov dne 31. ledna 2016 v penzionu U Hasičů

Přítomni: Jan Czernín, Jitka Prokopová, Jan Hula,  Jitka Návratová 

Omluveni: Jaroslav Varga

Hosté: Tanas Kotupas – předseda stavební komice, Vítězslav Rak
Program: 

1. Info ze schůze zastupitelstva v prosinci 2015

2. Příspěvek na činnost OV Hýlov

3. Směna pozemků – p. Holá aj.

4. Plán akcí OV Hýlov

5. Zpráva Ing. Pavla Vavrošová z 22.12.2015 Ze zápisu RM 15.12.2015 k Hýlovu

Ad 1) 

- zastupitelstvo vzalo na vědomí snížení počtu členů OV Hýlov na 5

- dopravní komise – OV Hýlov navrhuje 2 zástupce

- vedení města má záměr zřídit služebnu pro státní policii – 8 – 20 osob, hledá se vhodné místo

- na  kraji  města  směrem  na  Hýlov  byl  zřízen  park  s cestou  na  Hýlov,  končí  u  lesa,  její
prodloužení k lázním (úprava stávající cesty) asi neprojde kvůli nedostatku financí

- Sokolovna – proběhla 1. etapa rekonstrukce – šatna, podklahy, den otevřených dveří spolu
s vyznamenáním osobnosti Klimkovice – 18.2., následně ples 27.2., podána žádost o dotace
na další etapu

Ad 2)

- OV dostal příspěvek na organizované akce 20 000,- Kč

- Využití jen na „spotřebu“ při akcích OV

Ad 3)

- Město by mělo získat „zapomenutý“ pozemek od Čavisova

- Ve věci  směny pozemků se sejdou p.  Kotupas – předseda stavební komise -  s p.  Holou –
majitelka penzionu U hasičů s cílem vyjasnit záměry a možnosti

- Je nutno nezapomenout na pamětní desku p. Mihulky

Ad 4)

- Prevence karcinomu prsu, květen – červen – spojit s akcí AVONu

- Stavění – kácení májky

- Rozloučení s létem – drakiáda

- Právní poradna

- komunikace



Ad 5)  Usnesení  OV 31012016 - Soupis požadavků OV Hýlov  pro paní Alici Chlebovskou

OV Hýlov se usnesl a žádá tímto paní Alici Chlebovskou o zařazení  k projednání na příštím zasedání  rady

města   

        - všechny dosud neprojednané body z minulých usnesení OV a dále následující body:

- OV Hýlov nesouhlasí s bodem ch) – instalace zrcadla byla několikrát potvrzena představiteli
města, zvyšuje bezpečnost dopravy, OV na něm trvá

OV nesouhlasí s bodem j)  –  obslužná komunikace sice není ve vlastnictví  města,  nicméně
výzva představitelů města p. Veselému a p. Juchelkovi k nápravě stavu v jejich kompetenci je

Zapsal : Jan Hula


